
 

 

 

 

 

 

Hoewel ik in Rotterdam geboren en getogen ben, woon ik al langer 

in ’t Ambacht dan dat ik in de stad aan de Maas heb gewoond. Ik 

ben Peter Libregts en samen met mijn vrouw en onze twee zoons 

van 26 en 22 jaar wonen wij al meer dan 30 jaar in Hendrik-Ido-

Ambacht. Nu zult u misschien denken “samen met je zoons van 22 

en 26 jaar”? Dat klopt en onze zoons willen wel graag uitvliegen, 

maar dat gaat tegenwoordig met de huidige woningcrisis niet zo 

makkelijk meer. In het verleden is mij meerdere keren gevraagd 

waarom we naar Ambacht zijn verhuisd. Dat is een bewuste keuze 

geweest. We hebben in Rotterdam, Barendrecht en Ridderkerk 

gekeken totdat we op visite bij een collega in Ambacht waren. Het 

was heel anders, mooi groen, rustig en op straat zei iedereen 

elkaar gedag. We vroegen nog “wat ken jij veel mensen”, maar 

het antwoord was dat het een gewoonte was en iedereen dat deed. 

Niet veel later verhuisden we naar onze huidige woning waar we 

nog met veel plezier wonen. Hoewel ik in Rotterdam ben geboren 

voel ik mij een echte Ambachter, actief betrokken in de 

samenleving en het verenigingsleven. Als vader speelde ik 

terreinknecht bij IFC toen mijn ene zoon daar voetbalde en bij 

mijn andere zoon was ik trainer van het waterpoloteam (de Devel) 

waarin hij speelde. Zelf ben ik actief bij schietvereniging 

Sagittarius aan de Reeweg waar ik ook een bestuursfunctie 

vervulde. Omdat ik altijd al interesse had in de politiek en dan 

vooral de reden waarom bepaalde maatregelen genomen worden 

heb ik negen jaar geleden meegedaan met de cursus 

“gemeenteraadslid, iets voor mij?” Na afloop heb ik mij 

aangesloten bij de Partij van de Arbeid en bijna geen 

fractievergadering meer overgeslagen. Ik ben de 

fractievergaderingen gaan notuleren en aan het eind van de vorige 

raadsperiode nog een jaartje burgerraadslid geweest. Tijdens deze 

negen jaar heb ik veel gevraagd en geleerd (en nog steeds leer je 

bij). Door het maken van de notulen ben ik goed op de hoogte van 

wat er allemaal in ons mooie dorp speelt en kan ik ook meepraten 

en mijn mening ventileren. Uiteindelijk willen we met z’n allen dat 

Hendrik-Ido-Ambacht een fijne leefbare, groene gemeente blijft 

waar armoede de kop wordt ingedrukt en iedereen een betaalbare 

woning kan bewonen. Ik ben van mening dat ik daar een zinvolle 

bijdrage aan kan leveren. Door mijn werk binnen de gemeente 

Rotterdam kom je soms interessante ideeën tegen welke je gaat 

bekijken of ze ook in ons Ambacht toepasbaar zijn. Deze 

bespreken we dan tijdens een fractievergadering en zo hebben we 

de “bewaakte fietsenstalling” en het “babybos” onder de aandacht 

van de raad en het college gebracht. Van het babybos is 
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uiteindelijk niet veel terechtgekomen, maar de “bewaakte 

fietsenstalling” gaat er dan toch echt komen. Ook heb ik naar 

aanleiding van een gesprek met een collega over fijnstof met de 

fractie een informatieavond georganiseerd in Cascade waar een 

hoogleraar en uitvinder kwam uitleggen wat fijnstof is en wat 

tegen gedaan kan worden. De doelstelling van het huidige college 

is dat Hendrik-Ido-Ambacht een Fairtrade gemeente moet worden, 

hiervoor is de stichting Fairtrade Ambacht opgericht waarvan ik 

secretaris ben. Fairtrade Ambacht is ondanks de beperkingen die 

corona met zich meebracht er al bijna in geslaagd om van 

Hendrik-Ido-Ambacht een Fairtrade gemeente te maken. Na het 

behalen van deze titel pakken we gelijk door om een echt 

duurzame gemeente te worden en ervoor te zorgen dat Hendrik-

Ido-Ambacht de klimaatdoelstellingen die landelijk zijn bepaald te 

halen. Naast mijn taken binnen de fractie en Fairtrade Ambacht 

ben ik ook secretaris van de Stedenband met Bergen in Duitsland. 

In eerste instantie was ik vertegenwoordiger vanuit de 

schietvereniging die al vanaf het allereerste begin bij de 

stedenband betrokken is, maar sinds 2016 via de Jumelage (zoals 

die toen nog heette en nieuw leven werd ingeblazen). Als bestuur 

van de Stedenband begeleiden we activiteiten tussen beide 

gemeenten. Dit kan zijn op sportief gebied zoals een 

voetbaltoernooi, fietstochten en schietwedstrijden. Maar ook op 

cultureel gebied, bijvoorbeeld muziek, zang en literatuur. Ook de 

gemeente begeleiden we bij uitwisselingen op bestuurlijk niveau. 

 


